

## 2023 Wedding Ceremony Package at "The Terrace" 2023 “悅園” 結婚典禮套餐



- ♥ Usage of "The Terrace" for 2 hours  
使用“悅園” 2小時
- ♥ Complimentary Celebrant Service  
免費提供律師證婚
- ♥ Complimentary 1-night Accommodation in Deluxe Room  
免費豪華客房一晚
- ♥ Wedding Registration Set Up 婚禮註冊擺設  
*Long registration table with feather pen & ring pillow / Theatre seatings / Stylish decorations*  
註冊長檯連羽毛筆及戒指枕 / 劇院式座位 / 特色結婚典禮場地擺設
- ♥ Free use of standard PA system with 2 wireless handheld microphones & CD player  
免費使用標準音響設備連無線咪 2 支及鐳射唱碟播放機
- ♥ Easel for wedding photo  
提供精美畫架
- ♥ Dummy wedding cake for photo shooting  
仿製結婚蛋糕供拍照之用
- ♥ A bottle of sparkling wine for toasting  
葡萄酒乙瓶供祝酒儀式用
- ♥ Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice & selected beer for 1 hour  
1 小時無限供應汽水、冰凍橙汁及指定啤酒
- ♥ Choice of deluxe canapes (60 dozens)  
自選精緻鹹甜美點 (60 打)  
*Cream Cheese Smoked Salmon Roll • Fresh Crab Meat Salad on Toast • Cherry Tomato and Mozzarella Ball Skewers with Basil Pesto Sauce  
San Daniele Parma Ham and Seasonal Melon Rolls with Truffles Honey • Strawberry Mousse Cake • Mango Panna Cotta  
Espresso Tiramisu • Macarons*  
忌廉芝士煙三文魚卷 • 鮮蟹肉沙律多士 • 車厘茄水牛芝士串配香草醬 • 松露蜜糖意大利風乾火腿蜜瓜  
草莓慕斯蛋糕 • 芒果奶凍 • 意大利咖啡芝士餅 • 馬卡龍
- ♥ Complimentary corkage on 5 bottles of self-brought wine or hard liquor  
5 瓶自攜紅白餐酒或烈酒免收開瓶費
- ♥ 80 sets of delicate invitation cards (excluding printing)  
奉送精美結婚請柬 80 套 (不包括印刷)
- ♥ 8 hours of complimentary car parking  
8 小時免費泊車
- ♥ 10% discount for Full Moon / 100 Days Party in hotel's function venue  
於宴會廳舉行百日宴 / 彌月會可享 9 折優惠

**HK\$48,888\***

(For 100 persons 供 100 位)

(\*10% service charge is included 已包加一服務費)

**Remarks:**

- 2 consecutive hours applied to 10:00am-12:00noon / 1:00pm-3:00pm
- In case of inclement weather conditions, the event will be held in indoor area of The Terrace, and with maximum capacity for 100 persons
- Valid until 31 December 2023
- Maximum capacity up to 200 persons for The Terrace (outdoor)
- Extra person at HK\$488 net
- The above privileges are not applicable to the existing confirmed booking
- The above privileges are subject to change without prior notice
- In case of any disputes, Panda Hotel reserves the right of final decision

**備註:**

- 連續 2 小時適用時段為上午 10 時至中午 12 時 / 下午 1 時至 3 時
- 如遇不穩天氣，該宴會將安排於悅園室內地方進行，其最多可容納人數為 100 人
- 優惠期至 2023 年 12 月 31 日
- 悅園(戶外)最多可容納 200 人
- 額外每位收費為 HK\$488 已包加一服務費
- 以上優惠不適用於已確實之婚宴
- 以上優惠如有任何更改，恕不另行通知
- 如有任何爭議，悅來酒店將保留一切最終決定權

(Promotion code: CTGP-20220215-WCP-T)